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Piotr Kolecki.: Pani Burmistrz, miesiąc temu rozmawialiśmy o planowanych, dużych i ważnych
dla rozwoju Rabki inwestycjach. Do ich realizacji potrzebne będą pieniądze. Wiemy już, że
łączny koszt tych inwestycji to ok. 11 mln. zł. Wiemy też, że ponad 8 mln. pochodzić będzie z
funduszy unijnych. Domyślam się, że na wymagany wkład własny – około 3 mln. zł - gmina
zaciągnie kredyt. Czy gminę stać na zaciąganie kolejnych kredytów?
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